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Tisztelt Polgármester asszony!

Ahogy bizonyára emlékszik rá, az idén április 17-ére összehívott Városfejlesztési Bizottsági ülés Jegyző 
Asszony utasítására meghiúsult, ugyanis a Polgármesteri Hivatal részéről nem jelent meg senki sem, 
így sem a jegyzőkönyv vezetése, sem pedig az ülés közvetítése nem volt biztosított. Az eset kapcsán 
még aznap levelet írtam Önnek, kérve, hogy a szükséges munkáltatói lépéseket tegye meg a példátlan 
törvénysértés kapcsán. Erre a levelemre máig nem érkezett válasz, polgármesterként tehát asszisztál 
a jegyzői törvénysértésekhez, de az is lehet, hogy Ön motiválja azokat.

Az esettel kapcsolatban a Budapest Főváros Kormányhivatalát is megkerestem. A Kormányhivatal 
vizsgálatának eredményéről Önt és a képviselőket is tájékoztatták. A levél szerint a törvényességi 
vizsgálat megállapította, hogy a Jegyző vezetése alatt működő Budavári Polgármesteri Hivatal 
kötelezettségeinek nem tett maradéktalanul eleget, amikor nem biztosította a Városfejlesztési 
Bizottság ülésének dokumentálását.

A Kormányhivatal az ügy kapcsán felszólította Önt, idézem: „Figyelemmel arra, hogy az Mötv. szerint a 
jegyzőnek elő kell segíteni a helyi önkormányzat feladat- és hatásköreinek ellátását, a képviselő
testületi (és a bizottsági) döntések előkészítését, végrehajtását, kérem a Tisztelt Polgármester 
Asszonyt, hogy munkáltatói jogkörében gondoskodjék arról: Jegyző asszony a jövőben - a 
Polgármesteri Hivatal közreműködésével, a jogszabályok maximális tiszteletben tartása mellett - 
kivétel nélkül, minden esetben biztosítsa a Képviselő-testület és bizottságai megfelelő működéséhez 
szükséges és igényelt adminisztratív, technikai és szakmai támogatást."

A törvényességi felhívásban foglaltak foganatosítására 30 nap áll rendelkezésére, a határidő pedig 
néhány órán belül lejár.

Ezek alapján kérdezem Öntől:

• A jegyző munkáltatójaként miért hunyt szemet az elmúlt fél évben Jegyző asszony 
törvénysértései felett, amivel ellehetetlenítette a Városfejlesztési Bizottság munkáját?

• A törvényességi felhívás kézhezvétele után mit tett azért, hogy a bizottságok működése 
biztosított legyen?

• A sorozatos szabálysértések miatt tervez e fegyelmi eljárást indítani a jegyzővel szemben, vagy 
munkáltatóként tovább asszisztál a törvénysértésekhez?

Várom érdemi válaszát!
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